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Kent Forsén

Från: Kent Forsén <kforsen@telia.com>
Skickat: den 15 augusti 2023 12:08
Till: 'Anders Lindahl'
Ämne: SV: Signallinan - Stig Insulan m fl

Hej igen Anders ! 
 

Tack för Ditt meddelande och bilden på dykarklockan. 
 

Självklart har Du rätt i Din beskrivning. 
Var det möjligen så att man kallade Scandives klocka för Bianca 2 
när GDA genom Dig hade fått upp klockan till Strömstad ? 
 

Klockan på bilden Du skickat ser ut att vara den som kallades Bianca 2. 
 

Slår Dig en signal imorgon. Det skulle vara mycket värdefullt att få en 
Intervju med Dig. 
 

Vi hörs, ha det så bra / Kent. 
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Från: Anders Lindahl [mailto:anders.trimix504@gmail.com]  
Skickat: den 10 augusti 2023 13:08 
Till: Kent Forsén 
Ämne: Re: Signallinan - Stig Insulan m fl 
 
Hej Kent! 
Var med i Tyskland och Tittade på klocker hos Dräger. 
Det fanns ingen egen klocka i Strömstad den kom långt senare. 
Det var genom mig som  vi fick Scandives klocka till Strömstad. 
Jag blev kontaktad av Uno på jobb i Nordsjön,det jobbet Gda fått var 
plötsligt på 70 meter.Därför blev jag kontaktad. 
Du kan höra med Janne. 
 
Anders. 
 
Den ons 9 aug. 2023 kl 19:06 skrev Kent Forsén <kforsen@telia.com>: 

Hallå där igen Anders ! 

  

Tack för Ditt meddelande. 

  

Lars-Åke Weimar och jag besökte vid ett tillfälle Uno Jacobsson och hans gäng när man 
höll på att bygga  

plattformen utanför Strömstad. Den klocka som är på bilden som jag har fotograferat, 
kallades då för Bianca 2. 

Namnet hade den fått av Unos hund, som var en schäfer om jag inte minns fel.  

  

Var Du engagerad under hela plattformsprojektet ? Och var det möjligen så att man under 
arbetets gång under  

någon period även hyrde utrustning av Scandive i Norge ? 
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En parentes är att den klocka som är på bilden hade jag nöjet att få testa på 28 m djup 
utanför Lysekil. Bilden är  

dock fotograferad när man låg i Strömstad. 

  

Bifogar den artikel som jag skrev om Uno och GDA för Svenska Sportdykarförbundets 
(SSDF) tidning (publicerad  

i Sportdykaren nr 5/76). 

  

Vi hörs om en vecka, ha det så bra / Kent. 

  

  

 

  

  

  

Från: Anders Lindahl [mailto:anders.trimix504@gmail.com]  
Skickat: den 9 augusti 2023 17:22 
Till: Kent Forsén 
Ämne: Re: Signallinan - Stig Insulan m fl 

  

Tack för info. 

Någon Bianca fanns inte på Strömstad.GDA hyrde en klokka från Scandive i Norge 

jag var ansvarig för dykningen.Vi hörs. 

Vänligen Anders. 

  

Den ons 9 aug. 2023 kl 11:50 skrev Kent Forsén <kforsen@telia.com>: 

Hej igen Anders ! 



5

  

Det var roligt att i all hast få växla några ord med Dig för en stund sedan. Hoppas att det 
blir fler tillfällen.  

Du är onekligen en dykprofil inom svensk dykerihistoria som många skulle vara 
intresserade av att läsa om. 

  

Började själv dyka 1958 (och gör så fortfarande) med Ingvar Elfström som mentor och är 
engagerad i 

Svensk Dykerihistorisk Förening (SDHF), där en av mina insatser har kommit att bli 
sammanställningar 

om olika dykprofiler för föreningens tidskrift Signallinan.  

  

Som överenskommet bifogas artikeln om Stig Insulan och vidare ett par om Stig 
Danielsson som ordnade så 

att vi sportdykare fick träningstid på Valhallabadet när det var nytt och om Göran Ehlmé, 
som startade företaget  

Waterproof men som är mest känd för sina filmer om de stora havsdjuren, bl 
a  späckhuggare, valrossar och  

leopardsälar. Vill Du ha hela tidningarna där artiklarna är publicerade, så säg till. 

  

Kan Du tänka Dig att avsätta en eftermiddag för en intervju`? Om Du ställer upp på det 
kan jag mycket väl tänka  

mig att komma upp till Haugesund en dag som det passar Dig.   

  

Du kan väl fundera på saken, så hör jag av mig om någon vecka.  

Dålig rygg är ett elände, är själv opererad två gånger för spinal stenos och väntar nu på 
tid för ny MR-undersökning…. 

  

Vi hörs om en vecka, ha det så bra / Kent. 

  

Dykarklockan ”Bianca” när oljeplattformen byggdes i Strömstad: 
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